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országgyű lési képviselők
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mennyit sikerült megtakarítani a kormányhivatalok tavaly április 1-jé i
átszervezésével?”

címmel.

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Már a tavalyi évben megkezdődött a kormányhivatalok átszervezése, amelyne k
középpontjában a hatékonyabb gazdálkodás állt . A hírek szerint ez idén is folytatódni fog, á m
ezúttal leépítésekkel is lehet számolni . Ezt a különböző sajtóorgánumok állítják, Miniszter Ú r
egy másik írásbeli kérdésre válaszolva pedig igyekezett cáfolni . Viszont felmerül a kérdés ,
hogy akkor a tavaly megkezdett átszervezések egyáltalán nem jártak az Önön által elvár t
eredménnyel? Feleslegesen bolygatták meg az amúgy is érzékeny rendszert? Egy valam i
bizonyos, a vezet ő i rétegben történt leváltások/lefokozások nem bizonyultak költséghatékony
lépésnek, hiszen bérük változatlan maradt, a helyükbe lépő „csókosok” viszont béremelésbe n
részesültek.

Kérdezzűk ezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hogy mennyit sikerült megtakarítani a
központi költségvetés számára a kormányhivatalok tavaly április 1-jei átszervezésével ?

Várjuk érdemi válaszát !

- Budapest, 2016. március 22 .

Tisztelettel,

Lorántné

	

Magyar Zoltán
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